

## 跳級考試 常見問題

### Internal Placement Test FAQs

#### 1. 什麼是校內跳級或插班考試？

博愛校內的學生若想跳級或轉到別的語言課程，都必須參加校內跳級或插班考試。

##### What is the internal placement test?

The internal placement test is for current BCS students who wish to skip their next BCS grade level or to transfer into another non-entry level BCS language program.

#### 2. 學生每年可以跳幾級？

博愛校內學生每年只能跳過一級

##### How many grade levels are allowed to be skipped by the student?

Students may only skip ONE grade level up from their current BCS grade level.

#### 3. 誰可以參加校內的跳級或插班考試？

所有博愛學生其日校年級若高於博愛就讀的年級，而且成績優異的校內學生均可參加跳級或插班考試。

##### Who can apply for the internal placement test to skip a BCS grade level?

Students whose day school grade is higher than BCS grade and are in good academic standing in their BCS class may apply to take the internal placement exam.

#### 4. 怎樣參加校內跳級或插班考試呢？

有興趣參加考試的學生，要到各校園辦公室取跳級或插班考試表格或上學校網站

<https://www.bcs-usa.org/forms/>下載，填寫清楚後再附上博愛上學期成績單，博愛教師推薦信，日校年級證明以及\$20手續費，於考試申請截止日期前交到辦公室。

##### How do I apply for the internal placement test?

Interested students should obtain a placement test form from the office or download it from <https://www.bcs-usa.org/forms/>, fill it in and submit the form together with all required documents (BCS fall semester report card, teacher's recommendation letter and proof of day school grade) and a payment of \$20 test fee to the office by the Placement Test Application deadline date.

#### 5. 考試手續費可否退還？

如果學生錯過了考試日期，不允許補考也不退還手續費。

##### Is the test fee refundable?

The \$20 test fee is not refundable whether the student show up for the test or not.

6. 校內跳級或插班考試是什麼時候進行？

校內跳級或插班考試是於每年的春天，一般是 3 月底 或者 4 月初的周六下午舉行。請查看學校註冊組網站確認日期。

**When is the internal placement test?**

The internal placement test will be held only in the spring, late March or early April on a Saturday afternoon. Please check the BCS Registration website for exact date.

7. 校內跳級或插班考試的內容包括哪些？

各個語文班將考學生的中文程度，包括單詞的認識，閱讀以及中文書寫。比如國語班的學生必須要懂得注音，而 CFL 班的學生還要考國語的會話。

**What is on the internal placement test?**

Each language program will test the students on their knowledge of Chinese that is required for a particular grade. It includes but not limited to word recognition, reading, and writing Chinese. For native Mandarin classes, the student is also expected to know 注音. For CFL classes, there will be an oral exam given by a teacher.

8. 若學生錯過考試的日期，可否有補考的機會？

沒有。

**Is there a make-up date for the internal placement test?**

No.

9. 考試成績何時會公佈？

一旦有考試的結果，註冊組會以電郵通知家長。

**When will the internal placement test results be available?**

Registration Department will notify the parents via email after the tests have been graded and reviewed by the Academic Committee.

10. 跳級考試有哪些要求？

學生除了接受考試測驗其成績不但要很好，而且必須要證明自己的程度是高於目前所就讀的年級。其次 即使學生已經順利考上自己要進入的年級，如果該班級的學生人數已滿，他們也會被列入等候的名單。

**What are the criteria for skipping a grade?**

The student must demonstrate that they have mastered the Chinese for the grade level that they are skipping. These include but not limited to the materials on the placement test. Placement into the next level also depends on the number of spots available in the class. If the class is full, they will be placed on the waiting list.